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To: 5.1.2e EEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 3/17/2020 11:47:18 AM

Subject: RE: VRAAG Nav aanbod helpende hand Kadaster

Received: Tue 3/17/2020 11:47:19 AM

Dank voor je reactie

EE
1k zal het Kadaster bedanken voor het meedenken en aangeven dat we op dit moment de

beschikbaarheid van gebouwen niet als een (urgent) knelpunt zien.

Mocht op een gegeven moment dit wel een urgente vraag worden, waar het Kadaster een rol in kan spelen, dan laat het me

maar weten.

”

Vriendelijke groeten van CREEL

van:IEEE SEEM @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 12:33

Aor:ESET) EE vs. >

Onderwerp: RE: VRAAG Nav aanbod helpende hand Kadaster

ato JEREIk denk dat dit nu niet nodig is. Er zijn op zich genoeg gebouwen beschikbaar. Knelpunt is vooral het zorgpersoneel dat die

gebouwen moet bemensen.

Groeten, ERIE}
van:[IEEEIEE© minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 12:27

Aan:IEE)SEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: RE: VRAAG Nav aanhod helpende hand Kadaster

Dag
Nav onderstaande: moet ik hier samen met het Kadaster verder achteraan of is het niet nodig?
Vriendelijke

Verzonden: vrijdag 13 maart 2020 16:07

aan: [IESEDNINIESE© minvwis.ni>
Onderwerp: VRAAG Nav aanbod helpende hand Kadaster

poof

Ik kreeg zojuist het aanbod vanuit het Kadaster om een inventarisatie te maken van beschikbare gebouwen die kunnen

dienen als noodlocatie. Zie onderstaande e-mail (ik ken[ESErij goed mede nav het project verduurzaming

zorgvastgoed). Mijn collega[NEE ite me contact metjou op te nemen (nav tandartspraktijk).Bij deze.

VRAAG wat is jouw advies? Aanbod aannemen (waarbij ik kan helpen blij de uitwerking ervan) of doorgeleiden naar een

andere parti)? Zo wie of moet ik met deze vraag sowieso niet byj jou zijn.

Graag je reactie.

Vriendelijke groeten van | EI

Dubbel
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